

## 《单词百科:astigmatism是什么意思?astigmatism怎么发音?astigmatism的解释和用法》

英语单词astigmatism是什么意思?astigmatism怎么读?astigmatism怎么发音?简答网为您整理了astigmatism的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



### astigmatism怎么读

astigmatism的读音:[     st   gm   t   z   m]

### astigmatism的意思

1、n.散光;

### astigmatism的相关词组

1、acquired astigmatism [医] 后天散光;

## astigmatism的反义词

1、stigmatism n.有小斑（状态），有伤疤，折光正常；

## astigmatism的双语例句

1、Maybe you fall asleep in class because of uncorrected astigmatism.

也许你在课堂上睡觉是因为你的眼睛散光。

2、Myopia, hyperopia, and astigmatism are all caused by an imperfectly shaped eyeball, cornea, or lens.

近视、远视及散光都是由于眼球、角膜或水晶体变形引起的。

3、The excimer laser refractive surgical instrument can be used to correct myopia, hyperopia astigmatism diopter.

摘要准分子激光眼科治疗机可以用来进行近视、远视、散光等屈光不正的矫正手术。

4、Anastigmatic lens : Photographic lens corrected for astigmatism as well as other distortions.

消像差透镜: 消除纵横像差和其他畸变的摄影用透镜。

5、Anastigmatic lens : Photographic lens corrected astigmatism as well as other distortions. Process camera lenses are anastigmats.

消像差透镜: 消除纵横像差和其他畸变的摄影用透镜。  
制版照相机所用的镜头是消像差透镜。

6、Eye problem. Congenital amblyopia. Long sight adds astigmatism.

眼睛问题。先天性弱视。远视加散光。

7、Major causes of limited visual acuity were central corneal scar and irregular astigmatism.

影响视力恢复的主要原因是角膜中央区瘢痕和角膜不规则散光。

8、How is astigmatism OK do oneself restore A?

散光怎么样可以自己恢复吖？

9、Choosing appropriate lens can reduce postoperative astigmatism posterior capsule opacification and maintain accommodation to some extent.

选用恰当的人工晶状体可以减少术后散光、后发性白内障,并保持一定的调节力.

10、People with a high degree of farsightedness along with astigmatism have less predictable results.

对远视兼散光的人手术后结果的预期较少.

11、Astigmatism can occur in addition to nearsightedness and farsightedness.

散光可发生在除近视和远视.

12、Morethan percent were nearsighted and 36 percent had astigmatism , which causes fuzzy vision, the team reported.

其中大于33%的人患有近视36%患有散光, 它们都导致模糊视力.

13、Morethan 33 percent were nearsighted andpercent had astigmatism , which causes fuzzy vision, the team reported.

其中大于33%的人患有近视,36%患有散光, 它们都导致模糊视力.

14、Have the nearsighted patient of astigmatism, can you adorn invisible glasses?

患有散光的近视患者, 能佩戴隐形眼镜 吗 ?

15、For moderate and higher astigmatism, PRK provides better accuracy and predication.

:PRK治疗较高度数散光的疗效确切, 预测性强.

16、AIM: To observe the changes of corneal astigmatism after trabeculectomy using removable suture.

目的了解可拆除缝线小梁切除术后角膜散光的演变情况.

17、They have what is called astigmatism.

他们有所谓散光.

18、Does astigmatism of 1 year old of children add myopic need to wear an eye?

需要,要不然的话,还会加重的!1岁小孩散光加近视需要戴眼睛 吗?

以上是简答网为您整理的astigmatism怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。  
查看更多关于astigmatism的用法、astigmatism的释义、astigmatism的相关详情请点击：  
：<https://dict.jiandongshicai.cn/astigmatism>

